
Protokół  z  XXIX  Sesji Rady Gminy Celestynów

odbytej w dniu 25 kwietnia 2013 roku

W sesji udział wzięli:

Radni Rady Gminy Celestynów            -       wg załączonej listy

Wójt Gminy                                           -                  Stefan Traczyk

Skarbnik Gminy                                     -                  Agnieszka Kurek

Sekretarz Gminy                                    -                  Dariusz Kołodziejczyk         

Sołtysi                 -                  wg załączonej listy obecności

Inne osoby zaproszone.

Przewodniczący  Rady  Romuald Ziętala  dokonał  otwarcia  sesji,  powitał  radnych,  sołtysów oraz 
zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 13 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do 
podejmowania  przez Radę Gminy  prawomocnych uchwał. Poinformował, że 11 kwietnia 2013 roku 
zmarł w Filadelfii Profesor Hilary Koprowski – Honorowy Obywatel Celestynowa. Oświadczył, że do 
dyskusji w pkt 6. Sprawy różne zapisał się Pan Krzysztof Egert i Pan Henryk Floriańczyk.

Radni  uczcili pamięć Profesora Hilarego Koprowskiego minutą ciszy.

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:

1.Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.

2. Podjęcie uchwał w sprawach:

     a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2013 rok,

     b) dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Celestynów na lata 2013-2022,

     c) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki,

     d) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu  

         Gminy    Celestynów,

     e) nabycia do zasobu nieruchomości  Gminy Celestynów prawa własności  nieruchomości  

         gruntowej   położonej  w miejscowości Glina,

     f) nadania nazwy ulicy,

     g) zmiany  regulaminu stanowiącego załącznik do uchwały Nr 193/09 Rady Gminy Celestynów z 

        dnia 20   kwietnia  2009  r. w sprawie: ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz

        szczegółowe    warunki przyznawania i  wypłacania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia  

       zasadniczego: za   wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz wysokość i 

       warunki wypłacania   innych składników wynagrodzenia  wynikających ze stosunku pracy, 

       szczegółowy sposób obliczania i   wypłacania wynagrodzenia za godziny   ponadwymiarowe i 

        godziny doraźnych zastępstw, a także   wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania  i 

        wypłacania dodatku mieszkaniowego,

    h) zatwierdzenia statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Celestynowie,



    i) określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

        zezwolenia na    prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

        transportu nieczystości   ciekłych,

    j) określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie  

       zezwolenia na   prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, 

      prowadzenia schronisk   dla bezdomnych zwierząt oraz grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i 

      ich części na terenie gminy  Celestynów,

  k) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne   

usługi   opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami  

     psychicznymi   oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, 

      jak również trybu ich  pobierania,

  l) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2012 dla gminy Celestynów.  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami.

4. Zapytania Radnych i udzielenie odpowiedzi na zapytania przez Wójta.

5 .Wnioski lub oświadczenia Radnych.

 6. Sprawy różne.

7. Przyjęcie protokołów z Sesji z dnia 26 marca 2013 roku i 10 kwietnia 2013 roku.

 8. Zamknięcie obrad.

Pani Olga Wileńska w mieniu Wójta wnioskowała o wycofanie z porządku obrad w całości projektu 
uchwały w sprawie zmiany  regulaminu stanowiącego załącznik do uchwały Nr 193/09 Rady Gminy 
Celestynów z  dnia 20   kwietnia  2009  r. w sprawie: ustalenia regulaminu określającego wysokość 
oraz   szczegółowe    warunki przyznawania i  wypłacania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia  
zasadniczego: za   wysługę lat,  motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz wysokość i  
warunki  wypłacania    innych  składników  wynagrodzenia   wynikających  ze  stosunku  pracy, 
szczegółowy sposób  obliczania  i    wypłacania  wynagrodzenia  za  godziny    ponadwymiarowe  i 
godziny  doraźnych  zastępstw,  a  także    wysokość  oraz  szczegółowe  zasady  przyznawania   i  
wypłacania  dodatku  mieszkaniowego.  W  związku  z  obniżeniem  wydatków  na  oświatę  o  6%  w 
uchwale  budżetowej  przez  Radę  Gminy Celestynów z  28  grudnia  2012 r.  został  złożony projekt 
dotyczący zmniejszenia wysokości dodatku motywacyjnego dla nauczycieli. Po spotkaniu w dniu 13 
marca  2013 roku z  dyrektorami  szkół  oraz  przedszkoli,  którzy na  co  dzień  zarządzają  finansami 
oświaty i przedstawicieli związków zawodowych, radni zobowiązali się do dołożenia pieniędzy do 
wcześniej obciętych budżetów palcówek oświatowych.

Wniosek nie został przyjęty. (4 głosy za, 4 przeciw, 5 wstrzymujących).

  Radny Stanisław Pawlak  wnioskował, aby pkt 6 Sprawy różne przesunąć do pkt 2.

  Wniosek został przyjęty. (13 głosów za).

  Porządek obrad po zmianie został przyjęty.

  Ad. pkt 2

 Sprawy różne.



Radny  Łukasz  Winiarski  powiedział,  że  Komisja  Rewizyjna  wnioskowała  o  udostępnienie 
dokumentacji  związanej  z  refakturowaniem  prac  ziemnych  koparki  w  czasie  podtopień,  przy 
odnawianiu  rowu  na  terenie  PKP,  wzdłuż  torów  kolejowych,  między  przejazdem  strzeżonym  a 
niestrzeżonym w gminie Celestynów, kierunek Otwock. Pismem z dnia 18 kwietnia 2013 roku Pani 
Edyta  Lechniak  z  upoważnienia  Wójta  odpowiedziała,  że  wskazane  we  wniosku  prace  nie  były 
przedmiotem refakturowania, gdyż gmina Celestynów nie zlecała odwodnienia rowów na terenie PKP, 
wzdłuż torów kolejowych. Ta odpowiedź jest w sprzeczności ze stanem faktycznym, gdyż zgodnie z 
Zarządzeniem  Nr  UUG/212/201  z  dnia  11  sierpnia  2011  roku  były  przeprowadzane  prace  przez 
firmę  ,,Elmad”  –  Paweł  Mądry  w  kwocie  17.250  zł  na  terenie  gminy  Celestynów  polegające  na  
oczyszczeniu  i  pogłębieniu  rowu  o  długości  około  160  metrów  przy  torach  kolejowych  PKP w 
Celestynowie wraz z wymianą rury, pogłębienie rowu około 75 metrów w pasie drogi gminnej.

Sekretarz  Dariusz  Kołodziejczyk  powiedział,  że  jeśli  radni  zauważyli  jakieś  wątpliwości  w 
wyjaśnieniach  pracownika  to  sprawa powinna  jeszcze  raz  trafić  na  Komisję  Rewizyjną,  a  nie  być  
poruszana na Sesji.

Pan  Krzysztof  Egert  zapytał  dlaczego  pracownik  gminy  Celestynów  podjął  decyzję  sprzeczną  z 
uchwałą  rady gminy z  2009 roku o przeprowadzeniu naboru do przedszkola  w Regucie  na drodze 
podległości służbowej Pani Grażynie Fic o wstrzymaniu naboru do przedszkola. Jak to się stało, że  
pracownik,  który  zawinił,  bo  złamał  prawo  otrzymał  tylko  upomnienie  a  Dyrektor  Grażyna  Fic 
otrzymała  naganę  z  wpisem do  akt.  Jak  wygląda  kwestia  pozyskania  środków na  zakup  drugiego 
samochodu  gaśniczego.  W dniu  23  lutego  2013  roku  wójt  zobowiązał  się  do  złożenia  wniosku  o 
przesunięcie środków na zakup samochodu OSP Regut w ramach budżetu Gminy Celestynów na 2013 
rok.  Powyższy  wniosek  podyktowany  jest  potrzebą  polubownego  i  pozytywnego  załatwienia 
możliwości budowy oczyszczalni ścieków w Regucie.

Wójt Gminy Celestynów Stefan Traczyk  podziękował, że mieszkańcy Reguta tak licznie przybyli. 
Jeśli  chodzi  o  oczyszczalnię  ścieków  to  chciałby,  aby  wszyscy  Radni  pojechali  na  działkę  gdzie 
ewentualnie będzie budowana oczyszczalnia. W sprawie naboru do przedszkola w Regucie nie było  
żadnej decyzji ani rozstrzygnięć skutkujących konkretnymi posunięciami. Natomiast było jedno pismo 
Wójta do sołtysa i do wiadomości Pani Dyrektor Szkoły w Regucie oraz przedstawicieli Rady rodziców 
informujące,  że  jest  decyzja  o  kontynuowaniu  naboru.  Corocznie  ponad  4  mln  zł  z  pieniędzy 
podatników jest przeznaczane na Oświatę. Obecnie jest kończona rozbudowa przedszkola w Starej Wsi 
oraz będzie realizowana rozbudowa przedszkola w Celestynowie. Na dzień dzisiejszy przedszkole w 
Regucie spełnia bardzo ważną rolę, ponieważ  przyjmuje dzieci, które nie dostały się do przedszkoli w  
innych  miejscowościach.  Natomiast  sprawy pracownicze  podlegają  ochronie,  są  to  dane  osobowe,  
których ujawnienie może być powodem założenia sprawy w sądzie cywilnym. Natomiast konsekwencje 
służbowe  zostały  wyciągnięte  i  sprawa  ma  pozytywny  finał.  Poinformował,  że  jest  bardzo 
zaawansowana sprawa rozbudowy i budowy następnego toru PKP między Otwockiem a Pilawą, został  
ogłoszony przetarg na wykonanie projektu. 

Pan  Marcin  Kulesza  powiedział,  że  referat  ochrony  środowiska  przygotowuje  warianty  zakupu 
samochodu strażackiego tj. czy ma to być pojazd nowy czy używany. Jeśli chodzi o formę finansowania 
samochodu  strażackiego  to  jest  możliwość  zakupu  przy  wykorzystaniu  dotacji  z  Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Aczkolwiek udało się nawiązać kontakt z Panem 
Suralem z  Komendy Głównej  Państwowej  Służby Pożarnej,  który zobowiązał  się  pomóc pozyskać 
środki głównie na zakup wozu bojowego nawet do 400 tys. zł.



Pan  Piotr  Rosłoniec  jako  jeden  z  rodziców  podziękował  wszystkim  zaangażowanym  w  to,  że 
rekrutacja do przedszkola w Regucie jednak się odbywa. Jest to grupa około kilkudziesięciu rodziców,  
którzy pisali pisma i wysyłali je do odpowiednich organów, miedzy innymi Rzecznika Praw Dziecka,  
Kuratorium i Komisji Oświaty Rady Gminy. Również do Komisji Rewizyjnej wpłynęła skarga na Wójta 
dotycząca zamieszania z rekrutacją.

Radna  Izabella  Filipowicz  -  Żaroń  złożyła  wniosek  formalny  o  włączenie  do  porządku  obrad 
stanowiska Rady Gminy w sprawie gminnej Oświaty po sprawach różnych w pkt 3.

Wniosek został przyjęty. (10 głosów za, 3 wstrzymujących).                                   

Radny Robert Wicik powiedział,  że sprawa rekrutacji  w Regucie jest rozpatrywana przez Komisję 
Rewizyjną,  która  jest  mocno zdziwiona,  że ta rekrutacja  została  wstrzymana z nie  wiadomo jakich  
przyczyn i zostanie podjęta stosowna uchwała w tej sprawie. Zapytał czy równania dróg gminnych a  
także dróg powiatowych już się rozpoczęły.

Sekretarz  Dariusz  Kołodziejczyk  powiedział,  że  dzisiaj  były  prowadzone  rozmowy  z 
przedstawicielami zarządu dróg powiatowych i najprawdopodobniej jutro bądź w poniedziałek drogi 
powiatowe będą naprawiane, chociażby w Glinie i Pogorzeli. Jeśli chodzi o równanie dróg gminnych to 
również  jutro najdalej  w poniedziałek się  one rozpoczną.  Jeżeli  chodzi  o  kwestię  rekrutacji  to  tak 
naprawdę Wójt gminy Celestynów nigdy nie podjął decyzji o wstrzymaniu rekrutacji do przedszkola w 
Regucie.  Rekrutacja  jest  prowadzona.  W  maju  odbędzie  się  spotkanie  wspólnie  z  panią  sołtys  i  
rodzicami  na  temat  przyszłości  szkoły  czyli  zwiększenia  atrakcyjności  szkoły  i  możliwości  
dodatkowych dochodów.

Ad.pkt 3.

Radna Izabella Filipowicz – Żaroń odczytała stanowisko w sprawie działań Wójta Gminy Celestynów 
Stefana Traczyka w zakresie Oświaty Gminnej w roku 2013, w tym rekrutacji dzieci i funkcjonowania  
przedszkoli i  punktów przedszkolnych, do których uczęszczają dzieci z gminy Celestynów. (stanowi 
ono załącznik do niniejszego protokołu).

Wójt Stefan Traczyk powiedział, ze jest zaskoczony, że to stanowisko negatywnie ocenia wszystkich 
Dyrektorów Szkół, którzy działają w jego imieniu. 

Stanowisko zostało przyjęte. (10 głosów za, 3 przeciw).

Ad .pkt 4. ppkt a).

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2013 rok.

Pani Agnieszka Kurek powiedziała, że zwiększa się wydatki w § 6050 o kwotę 427.500 zł na budowę 
przydomowych  oczyszczalni  ścieków  w  ramach  zadania  inwestycyjnego  ,,budowa  przydomowych 
biologicznych oczyszczalni ścieków. Zwiększa się wydatki majątkowe w § 6050 o kwotę 29.000 zł z  
przeznaczeniem  na  budowę  przystanków  autobusowych  w  Glinie  i  Celestynowie.  Jednocześnie 
dokonuje  się  zmiany zadania  inwestycyjnego  ,,Budowa  przystanku  autobusowego  w  miejscowości 
Ponurzyca” na ,,Budowa przystanków autobusowych w miejscowości: Ponurzyca, Glina, Celestynów”. 
–źródło finansowania – wolne środki. Z wyżej wymienionych środków zostanie zrealizowany: zakup i  
postawienie drewnianej wiaty przystankowej przy skrzyżowaniu ul.  Św. Kazimierza z ul.  Rękasa w 
Celestynowie,  zakup  i  posadowienie  wiaty  przystankowej  na  ul.  Otwockiej  w  Glinie  na  wniosek 
mieszkańców sołectwa Glina oraz dokończenie budowy przystanku autobusowego przy M. Dąbrowskiej 



w Glinie. Zwiększa się wydatki budżetu w § 2480 o kwotę 100 zł z tytułu odsetek od nienależnie  
pobranych świadczeń z funduszu alimentacyjnego. Zwiększa się wydatki bieżące w § 6060 o kwotę 
4.305 zł z przeznaczeniem na zakup programu komputerowego do obsługi gospodarki odpadami na 
terenie  Gminy  Celestynów.  Zwiększa  się  wydatki  bieżące  w   §  2480  o  kwotę  36.000  zł  z 
przeznaczeniem na zwiększenie dotacji dla Gminnego Ośrodka Kultury w celu zabezpieczenia środków 
na wykonanie remontu budynku GOK-u. Na powyższe wydatki zwiększa się dochody o kwotę 100 zł  
oraz wolne środki w kwocie 492.500 zł.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje 
Finansów,  Infrastruktury  i  Oświaty   zaopiniowały  projekt  pozytywnie.  (4  głosy  za,  2  przeciw,  6  
wstrzymujących). Komisja wnioskowała o wykreślenie punktu :,,Zwiększa się wydatki majątkowe w § 
6050  o  kwotę  29.000  zł  z  przeznaczeniem  na  budowę  przystanków  autobusowych  w  Glinie  i  
Celestynowie.  Jednocześnie  dokonuje  się  zmiany  zadania  inwestycyjnego  ,,Budowa  przystanku 
autobusowego w miejscowości Ponurzyca” na ,,Budowa przystanków autobusowych w miejscowości: 
Ponurzyca, Glina, Celestynów”. –źródło finansowania – wolne środki.”

Wniosek Komisji został przyjęty. (6 głosów za, 1 przeciw, 6 wstrzymujących).

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad  projektem 
uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2013 rok.

Uchwała nie została podjęta. (3 głosy za, 8 przeciw, 2 wstrzymujące).

Ad.pkt 4. ppkt b).

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Celestynów 
na lata 2013-2022.

Pani Agnieszka Kurek powiedziała, że w związku z niepodjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Gminy Celestynów na 2013 rok w imieniu Wójta wnioskuje o wycofanie projekt uchwały z porządku 
obrad.

Wniosek został przyjęty. (13 głosów za).

Ad.pkt 4. ppkt c).

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki.

Pani Agnieszka Kurek powiedziała, że w związku z niepodjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Gminy Celestynów na 2013 rok w imieniu Wójta wnioskuje o wycofanie projekt uchwały z porządku 
obrad.

Wniosek został przyjęty. (13 głosów za).

Ad.pkt 4. ppkt d).

Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej 
w skład zasobu   Gminy Celestynów.

Pan  Bartłomiej  Bandych  powiedział,  że  działka  147/1  z  obr.  Ostrów  stanowi  własność  Gminy 
Celestynów.  Położona  jest  na  terenie  nie  objętym  ustaleniami  żadnego  planu  zagospodarowania 



przestrzennego  ponieważ  obowiązujący  plan  zagospodarowania  przestrzennego  wraz  ze  studium 
zagospodarowania przestrzennego utracił swoją ważność dnia 31 grudnia 2003 roku na mocy art. 87 ust.  
3 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Na przedmiotowej 
działce znajdują  się  dwa garaże stanowiące własność Gminy Celestynów. Dotychczasowa umowa 
dzierżawy zawarta była na na czas określony tj. okres trzech lat i wygasła w dniu 31.08.2006 roku. 
Dzierżawca wnioskuje o zawarcie umowy na okres  3 lat.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje 
Finansów, Infrastruktury i Oświaty  zaopiniowały projekt negatywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad  projektem 
uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu   Gminy Celestynów.

Uchwała nie została podjęta. ( 3 głosy za, 7 przeciw, 3 wstrzymujących).

Ad.pkt 4. ppkt e).

Podjęcie uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości  Gminy Celestynów prawa własności  
nieruchomości  gruntowej   położonej  w miejscowości Glina.

Pan Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że nieruchomość oznaczona jako dz. ew. nr 687 o pow. 1162 
m2 położona jest   w miejscowości Glina i stanowi drogę wewnętrzną. Zgodnie z danymi z ewidencji  
gruntów i  budynków oznaczona jest  jako użytek gruntowy  dr  –  drogi.  Uchwałą  Rady Gminy  nr  
253/2009 z  dnia  06 listopada 2009 r.  dla  przedmiotowej  nieruchomości  została  nadana  nazwa  ul. 
Spokojna. O nabycie przez Gminę Celestynów przedmiotowej nieruchomości zwrócili się do Urzędu  
Gminy właściciele  przedmiotowej nieruchomości. W chwili obecnie znajduje się tam kanalizacja.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje 
Finansów, Infrastruktury i Oświaty  zaopiniowały projekt negatywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad  projektem 
uchwały  w  sprawie  nabycia  do  zasobu  nieruchomości   Gminy  Celestynów  prawa  własności 
nieruchomości  gruntowej   położonej  w miejscowości Glina.

Uchwała  została podjęta. ( 6 głosów za, 4 przeciw, 3 wstrzymujące).

Ad.pkt 4. ppkt f).

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.

Pan Dariusz  Kołodziejczyk powiedział,  że  wniosek  o  nadanie  nazwy drogom bez  nazwy złożyli 
właściciele działek przyległych. Zgodnie z danymi z ewidencji gruntów i budynków działki ew. nr 863,  
760,  796 oznaczone  są  użytkami  gruntowymi  dr  –  droga.  Nadanie  nazw ulic  umożliwi  numerację 
porządkową nieruchomości położonych wzdłuż przedmiotowych dróg.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje 
Finansów, Infrastruktury i Oświaty  zaopiniowały projekt pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad  projektem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.

Uchwała  została podjęta. (13 głosów za).



Ad.pkt 4. ppkt g).

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  regulaminu stanowiącego załącznik do uchwały Nr 193/09 Rady 
Gminy Celestynów z  dnia  20   kwietnia  2009  r.  w sprawie:  ustalenia regulaminu określającego 
wysokość  oraz  szczegółowe     warunki  przyznawania  i   wypłacania  nauczycielom  dodatków  do 
wynagrodzenia   zasadniczego: za   wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 
wysokość i  warunki wypłacania   innych składników wynagrodzenia  wynikających ze stosunku pracy,  
szczegółowy  sposób  obliczania  i    wypłacania  wynagrodzenia  za  godziny    ponadwymiarowe  i 
godziny  doraźnych  zastępstw,  a  także    wysokość  oraz  szczegółowe  zasady  przyznawania   i  
wypłacania dodatku mieszkaniowego.

Przewodnicząca Komisji  Oświaty,  Kultury,  Zdrowia i  Pomocy  Społecznej  Izabella  Filipowicz- 
Żaroń powiedziała, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad  projektem 
uchwały w sprawie zmiany  regulaminu stanowiącego załącznik do uchwały Nr 193/09 Rady Gminy 
Celestynów z  dnia 20   kwietnia  2009  r. w sprawie: ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz  
szczegółowe     warunki  przyznawania  i   wypłacania  nauczycielom  dodatków  do  wynagrodzenia 
zasadniczego:  za    wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego i  za  warunki  pracy oraz  wysokość  i 
warunki  wypłacania    innych  składników  wynagrodzenia   wynikających  ze  stosunku  pracy, 
szczegółowy  sposób  obliczania  i    wypłacania  wynagrodzenia  za  godziny    ponadwymiarowe  i 
godziny  doraźnych  zastępstw,  a  także    wysokość  oraz  szczegółowe  zasady  przyznawania   i  
wypłacania dodatku mieszkaniowego.

Uchwała  nie została podjęta. (12 głosów przeciw, 1wstrzymujący).                  

Ad.pkt 4. ppkt h).

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  statutu  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki 
Zdrowotnej w Celestynowie.

Pan Lech Krasieńko  powiedział, że  w dniu 6 grudnia 2012 roku, Rada Gminy Celestynów podjęła 
uchwałę  nr  220/12,  zatwierdzającą statut  SPZOZ w Celestynowie.  W dniu  10  stycznia  2013 roku,  
Wojewoda Mazowiecki w rozstrzygnięciu nadzorczym, stwierdził nieważność  § 7 ust. 3 i 5 oraz  § 10 
ust.  2  statutu,  jako  niezgodnych  z  art.  48  ust.  2  ustawy o  działalności  leczniczej.  Zgodnie  z  tym 
artykułem ustawy do zadań rady społecznej należy przedstawienie kierownikowi wniosków i opinii w 
sprawach  dotyczących  m.  in.  regulaminu  organizacyjnego,  a  nie  jego  zatwierdzenie.  W związku  z 
powyższym zmieniono treść § 7 ust. 3 i 5 statutu, zastępując stwierdzenie ,,zatwierdzanym przez Radę 
Społeczną”,  stwierdzeniem  ,,  po  przedstawieniu  Kierownikowi  wniosków  i  opinii  przez  Radę 
Społeczną”. § 10 ust.  2 statutu jest cytatem art.  48 ust.  1 i 2 ustawy o działalności leczniczej i nie  
wymaga  zmiany.  Z  tych  względów podjęcie  uchwały w  tym przedmiocie  przez  Radę  Gminy jest  
uzasadnione.

Przewodnicząca Komisji  Oświaty,  Kultury,  Zdrowia i  Pomocy  Społecznej  Izabella  Filipowicz- 
Żaroń powiedziała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad  projektem 
uchwały w sprawie zatwierdzenia statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Celestynowie.

Uchwała  została podjęta. (13 głosów za).



Ad.pkt 4. ppkt i).

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 
o  uzyskanie  zezwolenia  na     prowadzenie  działalności  w  zakresie  opróżniania  zbiorników 
bezodpływowych i  transportu nieczystości   ciekłych.

Pan Marcin Kulesza powiedział, że przedstawiony projekt uchwały ma na celu realizację zapisu art. 7 
ust. 1 pkt 2 i ust. 3a ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach.  
Ww. ustawa nakłada na Radę Gminy obowiązek określenia, w drodze uchwały stanowiącej akt prawa 
miejscowego, wymagania jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 
na  prowadzenie  działalności  w  zakresie  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i  transportu 
nieczystości ciekłych. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje 
Finansów, Infrastruktury i Oświaty  zaopiniowały projekt pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad  projektem 
uchwały  w  sprawie  określenia  wymagań  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca  ubiegający  się  o 
uzyskanie  zezwolenia  na  prowadzenie  działalności  w  zakresie  opróżniania  zbiorników 
bezodpływowych i  transportu nieczystości   ciekłych.

Uchwała  została podjęta. (13 głosów za).

Ad.pkt 4. ppkt j).

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 
o  uzyskanie  zezwolenia  na    prowadzenie  działalności  w  zakresie  ochrony  przed  bezdomnymi  
zwierzętami,   prowadzenia  schronisk   dla  bezdomnych zwierząt  oraz grzebowisk i  spalarni  zwłok 
zwierzęcych i  ich części na terenie gminy  Celestynów.

Pan Marcin Kulesza powiedział, że przedstawiony projekt uchwały ma na celu realizację zapisu art. 7 
ust. 1 pkt 3 i 4 oraz ust. 3 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w 
gminach .Ww. ustawa nakłada na Radę Gminy obowiązek określenia, w drodze uchwały stanowiącej 
akt  prawa  miejscowego,  wymagania  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca  ubiegający  się
o  uzyskanie  zezwolenia  na  prowadzenie  działalności  w  zakresie  ochrony  przed  bezdomnymi 
zwierzętami,  prowadzenia  schronisk  dla  bezdomnych  zwierząt  oraz  grzebowisk  i  spalarni  zwłok 
zwierzęcych i ich części na terenie gminy.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje 
Finansów, Infrastruktury i Oświaty  zaopiniowały projekt pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad  projektem 
uchwały  w  sprawie  określenia  wymagań  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca  ubiegający  się  o 
uzyskanie  zezwolenia  na    prowadzenie  działalności  w  zakresie  ochrony  przed  bezdomnymi  
zwierzętami,   prowadzenia  schronisk   dla  bezdomnych zwierząt  oraz grzebowisk i  spalarni  zwłok 
zwierzęcych i  ich części na terenie gminy  Celestynów.

Uchwała  została podjęta. (11 głosów za, 2 wstrzymujące).

Ad.pkt 4. ppkt k).



Podjęcie  uchwały  w  sprawie  szczegółowych  warunków  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne   usługi   opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 
dla osób z zaburzeniami   psychicznymi   oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego  
zwolnienia od opłat, jak również trybu ich  pobierania.

Pani Barbara Markowska powiedziała, że zgodnie z art. 17 ust. 1 pkt 11 ustawy z dnia 12 marca 2004 
r. o pomocy społecznej do zadań własnych gminy o charakterze obowiązkowym należy organizowanie i 
świadczenie  usług opiekuńczych,  w tym specjalistycznych w miejscu zamieszkania,  z  wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi. W myśl art. 50 ust. 6 
wyżej wymienionej ustawy o pomocy społecznej, Rada Gminy określa w drodze uchwały szczegółowe 
warunki przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowe warunki częściowego lub 
całkowitego  zwolnienia  od  opłat,  jak  również  tryb  ich  pobierania.   Projekt  uchwały  razem  z 
załącznikiem został skonstruowany z myślą o osobach najbardziej potrzebujących pomocy, w zakresie 
usług  opiekuńczych  z  terenu   Gminy Celestynów,  którzy z  powodu  wieku,  choroby lub  z  innych 
przyczyn  wymagają  wsparcia  drugiej  osoby ,  a  którzy nie  są  w  stanie  pokonać  swoich  trudności 
wykorzystując  własne  zasoby,  możliwości  i  uprawnienia   Kryterium dochodowe  obowiązujące  od 
października 2012 roku dla osoby samotnie gospodarującej wynosi 542 zł, a dla osoby w rodzinie 456 
zł. 

Przewodnicząca Komisji  Oświaty,  Kultury,  Zdrowia i  Pomocy  Społecznej  Izabella  Filipowicz- 
Żaroń powiedziała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad  projektem 
uchwały  w  sprawie  szczegółowych  warunków  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i 
specjalistyczne   usługi   opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 
zaburzeniami   psychicznymi   oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 
od opłat, jak również trybu ich  pobierania.

Uchwała  została podjęta. (13 głosów za).

Ad.pkt 4. ppkt l).

Podjęcie  uchwały w sprawie  przyjęcia  oceny zasobów pomocy społecznej  za  rok  2012  dla  gminy 
Celestynów.  

Pani Barbara Markowska powiedziała, że nowelizacja ustawy z dnia 12 marca 2004 roku o pomocy 
społecznej  wprowadziła  obowiązek  przygotowywania  corocznie  przez  gminy,  powiaty  i  samorząd 
województwa ocenę zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej  sytuacji  społecznej i  
demograficznej, która jest przedstawiana odpowiednio Radzie Gminy, Radzie Powiatu lub Sejmikowi 
Województwa.  Ocena  zasobów  pomocy  społecznej  na  rok  2012  dla  gminy  Celestynów  została  
opracowana  przez  jednostki  organizacyjne  gminy  i  będzie  podstawą  planowania  budżetu  na  rok 
następny. 

Przewodnicząca Komisji  Oświaty,  Kultury,  Zdrowia i  Pomocy  Społecznej  Izabella  Filipowicz- 
Żaroń powiedziała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad  projektem 
uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2012 dla gminy Celestynów.  

Uchwała  została podjęta. (13 głosów za).



Obrady opuścił Radny Witold Garliński.

Ad. pkt 5.

Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami.

Ad. pkt 6.

Zapytania Radnego Pawła Felczyka:

1. Jakie jest wykonanie budżetu tegoroczne z wynagrodzeń Urzędu Gminy Celestynów?

2. Dlaczego na bip-ie nie ma zapytania ofertowego odnośnie równania dróg? Jaki jest harmonogram 
prac?

Odpowiedź:

1. Pani Agnieszka Kurek powiedziała, że wykonanie budżetu za 1 kwartał tego roku jeśli chodzi o 
wynagrodzenia wynosi 27%.

2. Pani  Katarzyna   Bojanowska  Niewczas  powiedziała,  że  firma  do  równania  dróg  została 
wyłoniona w trybie zaproszenia do składania ofert, dlatego też na bip-ie nie pojawiło się ogłoszenie. 
Urząd jest w trakcie podpisywania umowy, zapotrzebowanie zostało podpisane. Zakres prac został  
ustalony z sołtysami i radnymi. Wykaz dróg zostanie przesłany drogą elektroniczną do radnych.

Zapytania Radnego Tadeusza Floriańczyka:

1. Czy punkt przedszkolny w Pogorzeli zostanie utrzymany?

Odpowiedź:

1. Pani Olga Wileńska  powiedziała, że w przypadku otwarcia nowego oddziału w Starej Wsi 
zorientujemy się ile osób będzie nadal chętnych do przyjęcia w punkcie przedszkolnym w Pogorzeli.  
Jeżeli będzie zainteresowanie Urząd zwróci się do radnych o przesunięcie środków na funkcjonowanie 
tego punktu. Na tą chwile liczba rodziców chętnych do posłania dzieci do przedszkola w Pogorzeli jest  
na poziomie 5- 6.

Zapytania Radnego Roberta Wicika:

1. Jakiś czas temu odbyło się spotkanie w Pogorzeli  Warszawskiej  odnośnie składowiska śmieci  z 
profesorem Szyszko. Firma Sater złożyła wniosek o legalizację drogi dojazdowej do składowiska. 
Co się dzieje w tej sprawie?

Odpowiedź:

1. Pan Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że sprawa jeszcze jest nie rozstrzygnięta, ponieważ gmina 
Wiązowna  została  uznana  jako  strona  tego  postępowania,  wnosiła  swoje  zastrzeżenia. 
Prawdopodobnie  na zastrzeżenia gminy Wiązowna ,,Sater” wniósł zażalenie do SKO i w Urzędzie 
gminy  postępowanie  jest  zawieszone.  Jutro  Referat  gospodarki  przestrzennej  udzieli  radnemu 
pełniejszej odpowiedzi.



Zapytania Radnego Zbigniewa Konefała:

1. Rada podejmując uchwałę budżetową scedowała może pochopnie duże obciążenie na Dyrektorów 
Szkół i Przedszkoli jeśli chodzi o prowadzenie inwestycji oświatowych np. budowy czy rozbudowy 
szkoły i przedszkola. Wnioskował, aby Urząd Gminy zajął się tymi inwestycjami.

2. Czy będzie wykonany remont schodów przed Urzędem Gminy?

Odpowiedź:

1. Wójt  Stefan  Traczyk  powiedział,  że  są  zapisy  budżetowe,  że  niektóre  jednostki  zajmują  się 
prowadzeniem inwestycji i jest to realizowane. Natomiast w poniedziałek odbędzie się spotkanie 
wójta z projektantem rozbudowy szkoły Podstawowej w Celestynowie i z Panią Dyrektor lub jej 
przedstawicielami w sprawie tej inwestycji. Wójt był również na wizytacji w Szkole Podstawowej  
w Celestynowie.

2. Pan Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że nadzór budowlany zobowiązał Urząd do przedstawienia

oceny technicznej  schodów. Ta ocena jest  fatalna i  może dojść nawet do sytuacji,  że schody w 
całości  zostaną  wyłączone  z  użytkowania  a  Urząd  dostanie  decyzję  zobowiązującą  do 
natychmiastowego  wykonania  remontu  czy  też  budowy  schodów  wraz  z  pochylnią  dla  osób 
niepełnosprawnych.

Zapytanie Radnego Romualda Ziętala:

1. Czy to prawda, że w Celestynowie po drugiej stronie torów powstanie sklep:,, Kulfon”?

Odpowiedź:

1. Wójt Stefan Traczyk powiedział, że po drugiej stronie torów w Celestynowie są tereny PKP, które 
zostały przez PKP sprzedane.  Jest  tam jeden inwestor  z Siedlec  a drugi  inwestor jest  z  branży 
handlowej i obaj złożyli wnioski o pobudowanie sklepów. Jest wszczęte postępowanie i urząd musi 
trzymać się litery prawa.

Pan  Dariusz  Kołodziejczyk  poprosił  radnych,  aby  swoje  wnioski  i  uwagi  do  tej  inwestycji 
skierowali na piśmie do Urzędu i w trakcie postępowania będą one brane pod uwagę.

Zapytanie Radnej Izabelli Filipowicz- Żaroń:

1. Czy coś się dzieje w sprawie przejęcia budynku stacji PKP i terenu, gdzie jest pomnik ?

Odpowiedź:

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zaraz po Komisji zostało wystosowane pismo do PKP, władze 
PKP wyznaczyły też osobę do kontaktu w tej sprawie.

Zapytanie Radnego Jacka Polewskiego:

1. Coraz częściej do Komisji Rewizyjnej wpływają skargi. Poprosił o wykładnię, które skargi powinna 
Komisja rozpatrywać. (odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu).



Zapytanie Radnej Malwiny Klejn:

1. Czy gmina  mogłaby sprzątać  teren  wokół  dworca  PKP i  pomnika  a  następnie  wystawiać  PKP 
fakturę.

Odpowiedź:

Pan Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że w trybie szybkim Urząd postara się spowodować, żeby PKP 
teren posprzątała i jeśli będzie taka możliwość prawna i  kolej zgodzi się na opłacanie faktur Urząd  
postara się sprawę załatwić.

Ad. pkt 7.

Radny  Robert  Wicik  poinformował,  że  jutro  o  godzinie  16:00  ma  się  odbyć  Komisja  Ochrony 
Środowiska Rady Miasta Otwocka na składowisku Satera.

Radny  Łukasz  Winiarski  wnioskował  o  poprawienie  dwóch  ciągów  komunikacyjnych  łączących 
miejscowość Lasek z Celestynowem tj. ul. Laskowskiej i ul. Radzińskiej – poprawa nawierzchni tych  
dróg.

Radny Łukasz Winiarski  wnioskował o uwzględnienie sylwetek wszystkich trzech kandydatów do 
wyborów uzupełniających do rady gminy Celestynów w piśmie samorządowym ,,Celestynka” lub nie  
uwzględnienie żadnego z nich.

Ad. pkt 8.

Protokoły z Sesji z dnia 26 marca 2013 roku i 10 kwietnia 2013 roku zostały przyjęte jednogłośnie.

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poinformował, że następna Sesja Rady Gminy odbędzie się w 
budynku straży w Dąbrówce, prawdopodobnie 28 maja.

Ad. pkt 9.

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady.

                                                                                  

                                                                                       Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

                                                                                                         Romuald Ziętala

Sporządziła: Katarzyna Świderska


